
De LLB-fractie stelde enkele vragen over berichtgeving in lokale media over evenementen. Deze mail 
voorziet in de beantwoording. 
 

1. Is het artikel in het contact Leerdam gebaseerd op een persbericht van de gemeente West 

Betuwe? 

Nee. De gemeente stuurt nooit persberichten over evenementenvergunningen. 

2. Zo ja, hoe kan het dan dat ambtenaren bij naam worden genoemd in het artikel? 

N.v.t. 

3. Zo nee, hoe gaat u voorkomen dat namen van ambtenaren op deze manier in de pers komen, 

dat kan toch niet de bedoeling zijn? 

Wij zijn het met u eens dat dit niet de bedoeling is. Wij zullen contact opnemen met de redactie 

van het Kontakt om dit bespreekbaar te maken. 

4. Gaat het college zich op dezelfde manier inzetten voor organisatoren van evenementen waar 

de vergunning nog niet is verleend of de aanvraag om vergunning is geweigerd? 

Wij zoeken, zoals in antwoord op eerdere vragen over dit onderwerp reeds gemeld, altijd naar 

mogelijkheden binnen de geldende wet- en regelgeving. Daarin maken wij geen onderscheid tussen 

organisatoren. 


